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Input werkgroep raadsbetrokkenheid 
 

Reactie algemeen bestuur 

Erwin van de Berg en Ellen van Dorst (Laren) 
a) de raden niet alleen maar achteraf maar ook 

vooraf te betrekken bij regionale processen; 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

b) meer bekendheid van het algemeen bestuur 
van de Regio te krijgen door middel van een 
kennismaking met de leden van het 
algemeen bestuur; 
 

c) aandacht voor het vervolg, hoe gaan we 
verder met de klankbordgroep en wat daar 
wordt besproken; 

 
 

 
 

d) aandacht voor verdieping samenwerking 
met andere raadsleden gemeenten. 
 
 

e) aanscherping m.b.t. bijeenkomen van de 
klankbordgroep. Als er zich een onderwerp 
voordoet dat om meer intensief contact 
tussen de leden van de klankbordgroep 
vraagt, kan de klankbordgroep hier in 
onderling overleg afspraken over maken. 
Waarbij het geen must is dat altijd iedereen 
moet kunnen (qua tijd) maar het ook kan zijn 
dat een afvaardiging van de klankbordgroep 
voorwerk doet. Toelichting: de bedoeling is 
niet om hiermee (zie vorenstaande) te 
sturen of anderszins zaken vooraf te 
beïnvloeden maar zicht te geven aan het AB 
alsmede de raden, dat de klankbordgroep 
actief en dynamisch kan opereren als de 
situatie daar om vraagt.  

 

 
a) Door het werken met startnotities worden 

raden in de gelegenheid gesteld om bij de 
start van bestuurlijke trajecten waar raden 
een besluitvormende rol hebben input te 
geven. Als advies is bij onderdeel B. 
opgenomen om meer gelegenheid te geven 
om inhoud op te halen, verschillende 
oplossingsrichtingen in de startnotitie op te 
nemen en bij raadsleden meer keuzes voor 
te leggen of te werken met scenario’s.  
 

b) Dit vindt het AB een goede suggestie. Met 
de klankbordgroep wordt besproken wat 
hier een goed moment en geschikte manier 
voor is. 

 
c) In het advies is opgenomen (onderdeel E) 

dat de deelnemers aan de klankbordgroep 
zich inspannen om input vanuit de raden op 
te halen en terug te leggen; zij vervullen een 
‘aanjaagrol’ in de verbinding tussen Regio en 
raden.  

 
d) In het advies is dit ook als belangrijke 

component opgenomen (punt D. in de 
memo).  

 
e) Het actief en dynamisch opereren van de 

klankbordgroep wordt toegevoegd aan 
onderdeel E. in het memo.  

Margot Leeuwin en Rutger Rebel (Huizen) 
 
Advies A. Regiopodium 

− onze griffie zal voorstellen aan de 
raadsleden om de deelname aan de 
Regiopodia via hen te laten lopen, zodat we 
weten wie er gaan, de raadsleden kunnen 

 
 
 

− Het AB vindt dit een goed lokaal initiatief en 
lokale werkwijze. Mogelijk is dit voor andere 
raden ook interessant om op deze wijze toe 
te passen.  



enthousiasmeren en helpen herinneren en te 
kunnen carpoolen. 

− voor de terugkoppeling van de podia denken 
we aan een kort (half A-4) verslag van het 
podium en dat te agenderen in de 
eerstvolgende commissie-ronde (bij ons 
staat de Regio in iedere commissie vast op 
de agenda).  Het beste lijkt ons een neutraal 
door de Regio opgesteld verslag, zodat alle 
gemeenten over dezelfde informatie 
beschikken. Vraag is wie kan dat verslag 
maken? 

− de Regiopodia zijn welkom in Huizen. 
 
 

Advies C. Rol regiobestuur  

− de griffier stuurt de “placemat” met 
portefeuillehouders  aan alle raadsleden, 
zodat bekend is wie bij welk dossier hoort. 
(graag een update via de griffie wanneer van 
toepassing)  
 

− agenda en verslagen staan bij ons al op de 
commissie-agenda’s 

 
 
 
 
Advies D. middel voor contact tussen alle 
raadsleden 

− een herhaling van een Regiocongres is 
positief ontvangen 

 
 
 
 
 
Advies E. klankbordgroep 

− de commissie heeft de deelname van Rutger 
en mij herbevestigd  

− bij de input vanuit de raad betreft het alleen 
de processen en denkrichtingen 
 

− voorstel om het verslag van de 
klankbordgroep vanaf nu te accorderen via 
de mail, omdat er een half jaar tussen de 
bijeenkomsten zit 

 
 
 
 
 
 

 
 

− Als dit een breed gedeelde wens is kan 
iemand bij de Regio (geen vast persoon) hier 
zorg voor dragen. Dit verslag wordt dan op 
de website gepubliceerd bij de overige 
informatie van dat Regiopodium. Dit zal 
worden toegevoegd bij onderdeel A. van de 
memo.  

 
 
 

− Het AB dankt op voorhand voor de 
gastvrijheid.  

 
 

− Het AB vindt dit een goed initiatief, en voegt 
voegen dit toe aan het advies (onder C.) om 
de leden het algemeen bestuur én de 
portefeuillehouders zichtbaarder te maken 
in raden.  

 

− Goed om te lezen; dit draagt bij aan de 
zichtbaarheid van de Regio en biedt 
raadsleden de gelegenheid om naar 
aanleiding hiervan het gesprek met hun 
bestuurders te voeren.  

 
 
 

− Het Regiocongres is tot nu toe steeds 1x per 
vier jaar (bij de start van een nieuwe 
raadsperiode) georganiseerd. Het AB kijkt of 
dit voor de volgende raadsperiode weer een 
passende wijze is.  

 
 

 

− Fijn om te horen dat de deelname aan de 
klankbordgroep vanuit Huizen geregeld is. 

− Klopt, uitgangspunt is dat advisering over de 
inhoud geen taak is voor de klankbordgroep. 
Dat is ook opgenomen bij onderdeel E.  

− Prima om het accorderen van het verslag 
per mail te laten verlopen. Dit wordt 
toegevoegd aan het advies in de memo bij 
onderdeel E.  

 
 
 
 
 

Jarno Deen en Carolien Jansson (Hilversum) 
Zoals ook via de mail afgestemd, hebben we dit 
concept advies besproken in de commissie 
Bestuur en Economie van 18 september jl. 

 
 
 
 



De toegevoegde waarde van deze bespreking 
was dat we hiermee al een stuk 
raadsbetrokkenheid hebben weten te creëren. 
Alle fracties hebben het stuk bestudeerd en hun 
visie hierop meegegeven. 
Een ruime meerderheid van de fracties konden 
volledig instemmen met de adviezen zoals die 
genoemd zijn in het stuk en zien ook uit naar de 
verdere uitwerking hiervan. De commissie 
behandeling was positief-kritisch. 
Op sommige punten zijn nog wat extra tips en 
aandachtspunten meegegeven. 
 
Instellen klankbordgroep 
Duidelijk mag zijn dat de gemeenteraad van 
Hilversum voorstander is van een formele 
adviescommissie zoals genoemd in de Wgr. Het 
voorstel wat er nu ligt om een klankbordgroep in 
te stellen is van een hele andere orde. 
Binnen de fracties van Hilversum leeft breed het 
gevoel dat het goed is dat met het instellen van 
een klankbordgroep de raden nu een stap gaan 
maken in de verdere raadsbetrokkenheid. 
Wel is daarbij ook aangegeven dat er op termijn 
altijd nog verder gekeken kan worden naar de 
mogelijkheden van het instellen van een 
adviescommissie. 
 
 
 
 
 
 
Regiopodia 
Voor wat betreft de regiopodia is positief 
gereageerd op de suggestie om deze 
afwisselend bij gemeenten te organiseren. Ook 
Hilversum stelt zich hiervoor beschikbaar. 
Naast de locatie van het Regiopodium is ook 
uitdrukkelijk aandacht gevraagd voor het tijdstip 
van deze Regiopodia. Voor veel raadsleden is 
het huidige tijdstip van de Regiopodia niet 
haalbaar i.v.m. werk en gezin. 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Informatievoorziening 
Een ander aandachtspunt is de 
informatievoorziening vanuit de regio en de 
coördinatie van de samenwerking tussen de 
raden. Een goede solide ondersteuning vanuit de 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het algemeen bestuur concludeert dat er op dit 
moment breed draagvlak is voor het instellen 
van een klankbordgroep als forum om over 
regionale zaken af te stemmen, bij te praten en 
kennis te kunnen van de zaken die voor 
besluitvorming naar de raden komen. In de 
klankbordgroep gaat het over adviseren, niet om 
formeel adviseren. Dit brede draagvlak voor een 
klankbordgroep – en niet voor een formele 
adviescommissie – is ook duidelijk naar voren 
gekomen in de werkgroep raadsbetrokkenheid. 
Het algemeen bestuur wil daarom nu eerst aan 
de slag met de klankbordgroep. In de memo is 
opgenomen (laatste bullet) onder E. dat de 
klankbordgroep als experiment start en de leden 
van de klankbordgroep tijdens de eerste 
vergadering bepalen wanneer het experiment 
geslaagd is en wat daarvan de gevolgen zijn.  
 
 
Het algemeen bestuur dankt op voorhand voor 
de gastvrijheid om Regiopodia in Hilversum te 
organiseren.  
Het moment voor het Regiopodium (dag en 
tijdstip) wil het algemeen bestuur vasthouden op 
maandag tussen 18.00 en 20.00 uur. Het AB 
realiseert zich terdege dat het niet voor iedereen 
een geschikt tijdstip is. Maar in verband met 
raads- en fractievergaderingen is de afgelopen 
jaren dit toch de meeste geschikte tijd. De data 
voor de Regiopodia worden voor het gehele jaar 
gereserveerd en uiterlijk 4 weken van tevoren 
wordt aangegeven of de bijeenkomst doorgaat. 
Deze tijdige aankondiging zorgt er hopelijk voor 
dat er meer ruimte is voor raadsleden om 
zichzelf beschikbaar te maken. 
 
 
 
 
In het advies (onder E) is opgenomen dat 
afstemming over de processen voorbehouden 
blijft aan het griffiersoverleg. Bij dit overleg sluit 
de bestuurssecretaris van de Regio aan. 



Regio is hiervoor essentieel, te denken valt aan 
een zogenaamde griffie-rol. 
 
Bestuurlijke trekkers 
En als laatste is een tip meegegeven bij het 
advies voor het uitnodigen van bestuurlijke 
trekkers in de raden. Behalve dat de raden actief 
de bestuurlijke trekkers kunnen uitnodigen, is 
het ook raadzaam dat de Regio zelf aanbiedt dat 
de bestuurlijke trekker langskomt in de 
vergadering. 
 
Met het advies wat nu voorlegt is een mooie 
basis neergelegd voor het verbeteren van de 
raadsbetrokkenheid. We zien ook uit naar de AB-
behandeling van dit voorstel én de verdere 
uitwerking van de verschillende adviezen. 

 
 
 
 
Dit staat in de uitnodigingbrief aan de raden 
waarbij om zienswijzen wordt gevraagd bij de 
strategische beleidsonderwerpen uit de RSA 
(m.u.v. bij de GAD omdat er toen geen richting 
vanuit het AB was meegegeven). Het AB voegt 
dit toen aan het advies (onder C.) 
 
 

 
 
 
 
 


